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Närvarande:   

Kjell Haeffner, Anders Gustavsson, Tomas Nilsson, Jörgen Ohlsson, Anna Fahlander 
och Carina Bengtsson. 

 
 
§ 1. 
Öppning 

Ordförande Kjell Haeffner hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 
 

§ 2. 
Dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 

§ 3. 
Inkommande post 

• Försäkringsbrev 
• Faktura för hemsida (från one.com) 

 
§ 4. 
Föregående protokoll 

Protokollet från föregående styrelsemöte godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 5. 
Ekonomi 

Kjell och Jörgen ska träffa Revab i morgon 26/9 inför det kommande samarbetet. 
 
Jörgen rapporterar att 3 medlemmar fortfarande inte har betalat årets medlemsavgift 

 
I dagsläget finns ca 175.000:- på föreningskontot och ca 50.600:- på reservkontot, 
fakturor på ca 24.500:- ska betalas inom kort. 
 
Kostnader som uppkommit för att renovera den gemensamma BDT-anläggningen, som 
nu är godkänd av Miljöförvaltningen, kommer att faktureras ut på de som ingår i 
anläggningen. 

 
§ 6. 
BDT på ängen 

Möte har hållits med Miljöförvaltningen i Karlstads Kommun angående de 
anmärkningar/felaktigheter som varit på anläggningen. Anmärkningarna är nu åtgärdade 
och vi har en fint fungerande anläggning igen (se även § 5) som inte släpper ut 
föroreningar i Molkomssjön. 
 
Enligt gängse regler ska brunnarna tömmas varje år men vi har för avsikt att lämna in en 
ansökan om att tömning kan ske vartannat år istället. 
Kjell gör ett nytt tömningsschema, med rätt antal brunnar, som kommunen får ta del av. 
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§ 7. 
Sommarvatten 

Några mindre störningar har förekommit under september månad men i stort sett har 
vattnet fungerat bra. En lös koppling bakom pumphuset har åtgärdats. 
  
Avstängningen av sommarvattnet har, efter önskemål från ett antal medlemmar, flyttats 
fram till den 2/10. Vi hoppas att kylan uteblir fram till dess så att vi inte drabbas av 
”frost-skador”. 
 
Efter att vattnet är avstängt kommer Hjelms Rör att se över och åtgärda en ev läcka på 
600-vägen. 
 
När el-kablar ska grävas/läggas ner i marken så måste det ske med aktsamhet så att 
vattenledningar inte påverkas. 

 
Inför kommande säsong behöver vi få in folk som kan ställa upp och hjälpa  
till att sköta sommarvattnet, om intresse finns så kan man kontakta  
valberedningen, Mats Carlsson tel 070-515 48 90. 

 
§ 8. 
Båthamnen/badplatsen 

Några nya flytblock lades i bryggorna vid båthamnen på arbetsdagen. 
Flera har efter detta (någon även före) påpekat att man inte bör använda frigolit med 
hänsyn till naturen. Vi tar till oss kritiken och undersöker andra alternativ som kommer 
att presenteras senare (ev. vid årsmötet) 
 
Vid badplatsen har en ”puckel” av sand och jord bildats vid staketet och behöver grävas 
bort. Staketet som, mer eller mindre, sitter fast i denna ”puckel” behöver med största 
sannolikhet bytas ut mot ett nytt. 

 
§ 9. 
Ängen 

Diket på ängen röjdes på arbetsdagen men en del större träd finns fortfarande kvar och 
behöver tas bort. 
Delar av fårstängslet har också tagits bort men en del sitter fortfarande kvar då det är 
svårt att få bort det när tråden sitter fast i det långa gräset. 
Om vi ska ha betande får och därmed staket så bör detta sättas upp/tas ner varje säsong. 

 
§ 10. 
Anmälan om stadgeändring §13 

Anmälan har skickats in till Lantmäteriet men vi har fortfarande inte fått någon  
respons än. 
 

§ 11 
Arbetsdagen 

Höstens arbetsdag genomfördes med många goda insatser , 24 st från 18 fastigheter 
deltog, Tack till er alla som hjälpte till! 
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§ 12 
Markförläggning av kablar 

Avtalet är påskrivet och inskickat av Kjell, inget nytt efter det. 
Inför nedläggningen bör entreprenören upplysas om att vattenledningar finns i närheten 
och att man måste vara försiktig så att dessa inte tar skada. 

 
§ 13 
Övriga frågor 

• Dött träd vid båthamnen bör tas ned 
 
§ 14 
Nästa möte/avslut 

Nästa möte hålls söndagen den 20 november 2022 kl. 15.00 hos Kjell på 818. 
Mötet avslutas. 

 
 
 
 
 
 
 
 

Ordförande Sekreterare 
 

 
_______________________________ ____________________________ 
Kjell Haeffner Carina Bengtsson 

 


